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Polkupyörät kaupungin yksiköille 

 

Raahen kaupunki on edistänyt työsuhdepolkupyörien käyttöönottomahdollisuutta siten, että jonkin ajan 
kuluttua henkilöstö pääsee edusta nauttimaan. Tämä mahdollistaa ja kannustaa useita kaupungin 
työntekijöitä kulkemaan työmatkansa polkupyörällä.  

Kaupungin palveluksessa on paljon henkilöstöä, jotka eivät asu pyöräilyetäisyydellä ja ovat näin pakotettuja 
kulkemaan työmatkansa joko omalla autolla, tai julkisilla välineillä. Henkilöstöllä on usein tarve liikkua myös 
työpäivän aikana hoitamassa erinäisiä työhön liittyviä asioita, kuten virastoissa asiointia, kokouksia eri 
toimijoiden kanssa jne. Tällaisten kaupungin sisällä tapahtuvat lyhyet siirtymät olisi usein kätevä tehdä 
polkupyörällä auton sijaan.  

Esitän, että Raahessa aloitetaan halukkaiden kaupungin yksiköiden kanssa kokeilu ottaa käyttöön työpäivän 
aikana hyödynnettävissä oleva työpaikkapolkupyörä. Sähköavusteinen, taakkatelineellä ja Raahe-
tunnuksilla varusteltu pyörä viestittäisi myös kuntalaisille positiivista kuvaa reippaista työntekijöistä. Asia 
edistäisi myös vihreää siirtymää omalla pienellä panoksellaan.  
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